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Protokoll fort vid styrelsemöte for Haga-Brunnsvikens vänner 2414-03

Närvarande: Christian Laine, Marianne Lundberg, Peter Schantz, Jan Seger, Lars Sundström,
Ella Öström samt Eva Lampel

§1) Lars halsade alla välkomna och forklarade mötet öppnat.

§2) Dagordningen godkandes

§3) Protokollet från forra mötet gicks igenom, godkändes och lades till handlingarna.

§4) Planärenden. remisser. rapporter
Styrelsen diskuterade Stockholms stads startpromemoria för nybyggnation av studentbostäder
på Roslagstullsklippan. Beslöts att styrelsen gör ett studiebesök på plats 2714 inför skrivandet
av remissv arel tlll 3 0 I 4.

§5) Ekonomisk rapport
Ingenting särskilt fanns att rapportera.

§ 6) Programverksamheten
Hagadagen: Beslöts att styrelsen träffas hos Margareta och Torbjorn 316 för att kuvertera det
Nya Hagabladet så attHagadagens program kommer fram i god tid.

Beslöts att Sverker mailar Hagadagsprogrammet till ansvariga for programpunkterna för
korrekturläsning.

§ 7) Informationsverksamheten
Beslöts att vi ska sätta in en annons i DN/SvD med information om IIBV. Peter kollar vad det
kostar

§8) Medlemsregistret
Registret håller pä att ses över och icke betalande kommer att strykas

§9) Övriga frågor
Några övriga frågor fanns inte att behandla.

§10) Nästa möte
Beslöts altha ett konstituerande styrelsemöte direkt efter årsmötet.

§11) Mötet avslutades

Vid protokollet lusteras
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Marianne Lundberg Lars Sundström
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